





**Request for Standing Offer (RFSO) Amendment 003 is issued to**

1. Revision to Annex B – Proposed Basis of Payment

---

**1. Revision to Annex B – Proposed Basis of Payment**

**Delete:** Annex B – Proposed Basis of Payment in its entirety; and

**Insert:** The attached Annex B – Rev. 1 – Proposed Basis of Payment

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS REMAIN UNCHANGED.



**ANNEX B – Rev. 1**

**PROPOSED BASIS OF PAYMENT**

**The following basis of payment will apply to any call-up issued against this Standing Offer.**

For the provision of services as described in Annex A - Statement of Work, the Contractor will be paid the all inclusive firm per diem rate below in the performance of this Standing offer, Applicable Taxes are extra.

**\*\*Bidders may bid on one (1) or more streams however they must be able to provide services at the institution(s) listed within the identified stream.**

**\*NOTE**  
Estimated Number of Participants per session will be a minimum of 8 and a maximum of 12.

**1.0 Rates**

**Stream 1 – Fraser Valley**

Standing Offer Period	A Estimated Number of Sessions	B Estimated Number of Participants	C Firm All Inclusive Rate Per Participant	D Total (Column B x Column C=D)
Standing Offer award to 30-June-2024	2	24		
<b>TOTAL</b>				<b>\$</b>

**Stream 2 – William Head Institution**

Standing Offer Period	A Estimated Number of Sessions	B Estimated Number of Participants	C Firm All Inclusive Rate Per Participant	D Total (Column B x Column C=D)
Standing Offer award to 30-June-2024	1	12		
<b>TOTAL</b>				<b>\$</b>

**2.0 Options to Extend the Standing Offer Period:**

Subject to the exercise of the option to extend the Standing Offer period in accordance with Article <To Be Inserted at Contract Award> of the original Standing Offer, Options to Extend the Standing Offer, the Contractor will be paid the firm all inclusive Per Diem rate(s), in accordance with the following table, Applicable Taxes extra, to complete all Work and services required to be performed in relation any call-up issued as a result of the Standing Offer extension.



**Stream 1 – Fraser Valley**

Standing Offer Period	A Estimated Number of Sessions	B Estimated Number of Participants	C Firm All Inclusive Rate Per Participant	D Total (Column B x Column C=D)
01-July-2024 to 30-June-2025	2	24		
01-July-2025 to 30-June-2026	2	24		
<b>TOTAL</b>				<b>\$</b>

**Stream 2 – William Head Institution**

Standing Offer Period	A Estimated Number of Sessions	B Estimated Number of Participants	C Firm All Inclusive Rate Per Participant	D Total (Column B x Column C=D)
01-July-2024 to 30-June-2025	1	12		
01-July-2025 to 30-June-2026	1	12		
<b>TOTAL</b>				<b>\$</b>

**3.0 Applicable Taxes**

- (a) All prices and amounts of money in the Standing Offer are exclusive of Applicable Taxes, unless otherwise indicated. Applicable Taxes are extra to the price herein and will be paid by Canada.
- (b) The estimated Applicable Taxes of \$*<To Be Inserted at Standing Offer Award>* are included in the total estimated cost shown on page 1 of this Standing Offer. The estimated Applicable Taxes will be incorporated into all invoices and progress claims and shown as a separate item on invoices and progress claims. All items that are zero-rated, exempt, or to which taxes do not apply, are to be identified as such on all invoices. The Offeror agrees to remit to Canada Revenue Agency (CRA) any amounts of Applicable Taxes or due.

**4.0 Electronic Payment of Invoices - Offer**

Canada requests that Offerors complete option 1 or 2 below:

- 1. ( ) Electronic Payment Instruments will be accepted for payment of invoices.

The following Electronic Payment Instrument(s) are accepted:



- ( ) MasterCard Acquisition Card;
- ( ) Direct Deposit (Domestic and International);

2. ( ) Electronic Payment Instruments will not be accepted for payment of invoices.

The Offeror is not obligated to accept payment by Electronic Payment Instruments.

Acceptance of Electronic Payment Instruments will not be considered as an evaluation criterion.



La modification 003 à la demande d'offres à commandes (DOC) est émise pour:

1. Révision de l'annexe B – Base de paiement proposée.

---

**1. Révision de l'annexe B – Base de paiement proposée.**

**Supprimer : Annexe B – Base de paiement proposée** dans son intégralité

**Insérer : Annexe B – Rév.1 – Base de paiement proposée** ci-jointe

TOUTES LES AUTRES MODALITÉS RESTENT LES MÊMES.



**ANNEXE B - Rév.1**

**BASE DE PAIEMENT PROPOSÉE**

La base de paiement suivante s'appliquera à toute commande subséquente émise en vertu de l'offre à commande.

En ce qui concerne la prestation des services décrits à l'annexe A, Énoncé des travaux, l'entrepreneur recevra les taux quotidiens fermes tout inclus ci-dessous dans le cadre de cette offre à commandes, taxes applicables en sus.

**\*\*Les entrepreneurs peuvent soumissionner à plusieurs volets, à condition d'être en mesure de desservir tous les établissements compris dans les volets auxquels ils soumissionnent.**

**\*REMARQUE**

Le nombre estimatif de participants par séance sera d'un minimum de 8 et d'un maximum de 12.

**1.0 Taux**

**Volet 1 – Vallée du Fraser**

Période de l'offre à commandes	A Nombre estimatif de séances	B Nombre estimatif de participants	C Taux ferme tout compris par participant	Total D (colonne B x colonne C = D)
De la date d'adjudication jusqu'au 30 juin 2024	2	24		
<b>TOTAL</b>				<b>\$</b>

**Volet 2 – Établissement de William Head**

Période de l'offre à commandes	A Nombre estimatif de séances	B Nombre estimatif de participants	C Taux ferme tout compris par participant	Total D (colonne B x colonne C = D)
De la date d'adjudication jusqu'au 30 juin 2024	1	12		
<b>TOTAL</b>				<b>\$</b>



**Volet 1 – Vallée du Fraser**

Période de l'offre à commandes	A Nombre estimatif de séances	B Nombre estimatif de participants	C Taux ferme tout compris par participant	Total D (colonne B x colonne C = D)
Du 1 <sup>er</sup> juillet 2024 au 30 juin 2025	2	24		
Du 1 <sup>er</sup> juillet 2025 au 30 juin 2026	2	24		
<b>TOTAL</b>				<b>\$</b>

**Volet 2 – Établissement de William Head**

Période de l'offre à commandes	A Nombre estimatif de séances	B Nombre estimatif de participants	C Taux ferme tout compris par participant	Total D (colonne B x colonne C = D)
Du 1 <sup>er</sup> juillet 2024 au 30 juin 2025	1	12		
Du 1 <sup>er</sup> juillet 2025 au 30 juin 2026	1	12		
<b>TOTAL</b>				<b>\$</b>

**2.0 Options de prolongation de la période de l'offre à commandes :**

Sous réserve de l'exercice de l'option qui est de prolonger la période d'offre à commandes, conformément à l'article « À insérer à l'attribution du contrat » de l'offre à commandes initiale, Options de prolongation de l'offre à commandes, l'entrepreneur recevra un prix journalier ferme tout compris, d'après le tableau suivant, taxes applicables en sus, pour effectuer l'ensemble des travaux et des services demandés relativement à toute commande subséquente découlant de la prolongation de l'offre à commandes.

**3.0 Taxes applicables**

- (c) Dans l'offre à commandes, tous les prix et toutes les sommes ne comprennent pas les taxes applicables, selon le cas, à moins d'indication contraire. Les taxes applicables s'ajoutent au prix mentionné et seront payées par le Canada.
- (d) Le montant estimé des taxes applicables de « À insérer à l'attribution de l'offre à commandes » \$ est compris dans le coût total estimé qui figure à la page 1 de la présente offre à commandes. Les taxes applicables seront comprises dans toutes les factures et dans toutes les demandes d'acomptes à titre d'article distinct. Tous les articles détaxés ou exemptés, ou auxquels les taxes ne s'appliquent pas, devront apparaître ainsi sur toutes les factures. L'offrant accepte de verser à l'Agence du revenu du Canada (ARC) le montant des taxes applicables acquittées ou exigibles.





#### **4.0 Paiement électronique de factures - offre**

Le Canada demande que les offrants remplissent l'option 1 ou 2 ci-dessous :

1. ( ) Les instruments de paiement électronique seront acceptés pour le paiement des factures.

Les instruments de paiement électronique suivants sont acceptés :

( ) Carte d'achat MasterCard ;

( ) Dépôt direct (national et international).

2. ( ) Les instruments de paiement électronique ne seront pas acceptés pour le paiement des factures.

L'offrant n'est pas obligé d'accepter les paiements effectués à l'aide d'instruments de paiement électronique.

L'acceptation des instruments de paiement électronique ne sera pas considérée comme un critère d'évaluation.